
3

Jaargang 21 - 2014



Valkenswaardse Golfclub

BESTUUR bestuur@valkenswaardsegolfclub.nl  
Voorzitter Ben Mondelaers 

voorzitter@valkenswaardsegolfclub.nl
040 207 65 63

Vice-voorzitter Jos van Grootel 040 207 54 70
Secretaris Dammie Janssen-Jans 

secretaris@valkenswaardsegolfclub.nl
040 201 67 91
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Baancommissie Wim van Dam 
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Ledenadministratie Peter Maathuis 
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Uw lidmaatschap beëindigen?
Indien u uw lidmaatschap na 31 december niet
wenst te continueren, dient u dat, bij voorkeur per
e-mail, vóór 1 december te melden bij de ledenad-
ministratie. Uw opzegging wordt altijd (per e-mail)
bevestigd. Wegens vakantie kan het zijn dat u die
bevestiging pas begin november ontvangt.
 
Begin december stel ik de contributiefacturen op en
verspreid ze. Een afmelding na 1 december leidt tot
onnodig extra werk en kosten (factuur maken en
versturen, NGF-contributie terughalen,...).

Bij voorbaat dank voor uw medewerking!

Peter Maathuis
Ledenadministrateur
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De beste service en kwaliteit leveren tegen
de juiste prijs is een kwestie van kunnen én willen!

Wat vindt u belangrijk
bij autoschadeherstel?

EINDHOVEN Dillenburgstraat 35 (Ind.terr. De Hurk), Tel. 040 2922122
VALKENSWAARD John F. Kennedylaan 38 (Ind.terr. De Schaapsloop), Tel. 040 2042639 

HELMOND Varenschut 21b (Autoboulevard), Tel. 0492 588960

www.bekkers-autoschade.nl

Redactioneel
Ondanks een heerlijke nazomer valt het niet te
ontkennen dat we inmiddels in de herfst terecht zijn
gekomen. De bladblazers en bladvegers zijn weer
uit de mottenballen gehaald en de tuin eist weer
onderhoud zoals snoei- en winterklaarmaakwerk.
De prachtige omslagfoto van deze Teeshot laat zien,
dat ook de natuur in de meest fraaie kleuren gewag
maakt van het einde van de zomer en de naderen-
de winter. Onze redacteur Peter Maathuis is met
goflballetje en camera het Leenderbos in getrokken
en heeft de herfstgedachte op haast professionele
wijze vastgelegd.
 
Ook bij onze VGC is het te merken dat we afsteve-
nen op een rustige periode. De kernwedstrijden
2014 zijn zowat voorbij en het wedstrijdprogramma
schakelt over naar de laagste versnelling: na de
herfstwedstrijd nog wat jeugdwedstrijden en inloop-
dagen, Nobra-afsluiting, DDD-afsluiting en tenslot-
te de 2014-afsluiting met het oliebollentournooi.
 
Ook dit jaar heeft Marianne Klaasen het weer ge-
presteerd om zowel het Matchplay- als het Stroke-
playkampioenschap bij de dames in de wacht te
slapen. Geweldig Marianne!
 
We werden geconfronteerd met een besluit van Pim
Broos om te stoppen met zijn werkzaamheden voor
de VVMM. Pim komt verder in het blad aan het woord
bij een interview met onze redactrice Gea Bloemen
en ook de voorzitter van de VVMM Jos Coppen wijdt
een warm afscheidswoord aan Pim. Een VVMM
zonder de noeste en onbaatzuchtige Pim is bijna
ondenkbaar...
Nou staat Jos Coppen voor niets en het is hem in-
tussen gelukt een opvolger voor Pim te vinden in de
persoon van Peter van Til. En passant heeft hij ook
voorzien in de vacature die was ontstaan door het
wegvallen van Ger de Natris. Cor François neemt
vanaf heden het stokje over dat door Gers vertrek
is blijven liggen.
 
We hebben in deze periode ook afscheid moeten
nemen, maar dan helaas definitief,  van de echtge-
note van Jan van Lieshout, van Gerrie Seuntjes,
echtgenote van Ad en van de vader van Peter van
Til. Voor hen de nodige sterkte.
 
Wat komen we zoal tegen in deze Teeshot?
Onze voorzitter, Ben Mondelaars, overziet weer de
laatste periode en kijkt vooruit naar de naaste
toekomst.
Ben Thijssen voegt weer een hoofdstuk toe aan zijn
WATWASSER en heeft een prachtige, maar moeilij-
ke baan ontdekt in Heusden, waarvan hij enthousi-
ast gewag maakt. Daarnaast heeft hij ook nog een
nieuw lid geïnterviewd.
Pierre Velter heeft deze keer geen thema behandeld,
maar kondigt een avondje aan in de komende
winterperiode, waarin hij alle spelregelthema’s de
revue wil laten passeren.
Jan Verhees kijkt terug op het succesvolle jeugdge-
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2e BRIL GRATIS

OF INCL. VARIFOCALE GLAZEN  
OF INCL. ONTSPIEGELDE GLAZEN 
OF INCL. MEEKLEURENDE GLAZEN

Kiest u voor een 2e bril dan kunt u uw 2e montuur kiezen uit dezelfde of lagere prijsklasse met dezelfde type glazen. Dit geldt voor één persoon. 
Bij randloze monturen adviseren wij dunne glazen. Kiest u voor de varifocale glazen dan ontvangt u standaard varifocale glazen. Kiest u voor de 
ontspiegelde of meekleurende glazen dan ontvangt u standaard enkelvoudige glazen. Voor glasopties zoals dunne glazen gelden vaste toe slagen. 
Acties gelden niet in combinatie met elkaar. © 2012 Specsavers Optical Group. All rights reserved. www.specsavers.nl

Specsavers Valkenswaard 
Corridor 11  040 203 0333

John de Crom 
Opticien
Specsavers Valkenswaard

Apresto
fashion & lifestyle

Eindhovenseweg 12 Valkenswaard

Model: Encrier onyx
Incl. 180 ml Parfum

Soap Memories

Exclusief verkrijgbaar bij:

Exclusief bij Apresto Valkenswaard!

Lampe Berger zuivert
de lucht van onaangename
geuren zoals rook-, kook-

dierenluchtjes en verspreidt
dan desgewenst een
aangenaam parfum.

startersset
nu € 39.95 

shop 24 uur per dag
op www.apresto.nl

beuren van afgelopen jaar.
Het succes van de laatste Golfclinic en een “dank je
wel” aan alle vrijwilligers wordt verwoord door
Gerrie van Asten. Peter Maathuis legt de procedure
voor de registratie en betaling van greenfees nog
eens uit.
Jan Veltkamp presenteert Frans de Kinderen en
Huub Rutten als nieuwe marshals en laat de doel-
stelling en samenstelling van het Marshalapparaat
de revue passeren.
 
Over onze nieuwe baan hebben we thans geen
publiceerbaar nieuws, maar dit betekent niet dat er
niets gebeurt. Binnenkort vinden gesprekken plaats
met de lokale overheid en de uitslag hiervan zal de
richtlijn zijn voor het verder te voeren beleid.
 
Jos van Grootel
Hoofdredacteur

Van de voorzitter
Het golfseizoen 2014 is op zijn retour, de meeste
wedstrijden zijn gespeeld. We hebben dit jaar van
veel zonnige dagen kunnen profiteren. Het project
“openen van het clubhuis op maandag en donderdag
van 11.00 u tot 16.00 u” is afgesloten. Het bestuur
gaat dit in de komende tijd intern evalueren en
bespreken met de barcommissie. Van veel leden
hebben we erg positieve opmerkingen gekregen
over dit initiatief.

De greens zijn onlangs door een aantal leden van
de stichting, vereniging, gemeente en externen kri-
tisch beoordeeld. De algemene conclusie was dat de
greens van goede kwaliteit zijn. Je ziet weliswaar
witte vlekken op de greens, maar dit zijn plaatsen
waarop zand met ontkiemend gras is gestrooid om
snel in te groeien en de greens van een nog betere
kwaliteit te maken, het zijn dus geen open plekken.

Een ad hoc werkgroep heeft op verzoek van het
bestuur een profiel opgesteld voor een aan te
trekken tweede pro. Met dit profiel in de hand gaat
het bestuur op zoek naar een nieuwe pro. Via de
PGA (Professional Golf Associatie Nederland) wordt
onze oproep voor een tweede pro kenbaar gemaakt.
We hopen sollicitaties van veel geïnteresseerde
pro’s tegemoet te mogen zien. Vervolgens zal een
afvaardiging van het bestuur samen met een ver-
tegenwoordiger van de ad hoc werkgroep gesprek-
ken gaan voeren met de kandidaten.

Tegenwoordig hebben golfers meer interesse in
groepslessen dan in individuele lessen, dit is een
sterke tendens door het hele land. Groepslessen met
vier of vijf golfers worden als leuker, spannender en
uitdagender ervaren dan individuele lessen. Ook
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themalessen, waarop men met meerdere leden kan
inschrijven, hebben landelijk gezien grote belang-
stelling, denk aan slaan met de ijzers, of slaan met
de driver, of putten of het korte spel. Willen wij die
mogelijkheid ook aan onze huidige en toekomstige
leden kunnen bieden, dan moeten we gaan naden-
ken over het voorzien in meer, mogelijk een vijftal,
overdekte afslagplaatsen. Immers ook bij slecht
weer moet er kunnen worden gelest, en je kunt een
afgesproken les niet annuleren omdat het bijvoor-
beeld regent. Tegen deze achtergrond oriënteert het
bestuur zich over de vraag hoe meer overdekte
afslagplaatsen tegen een betaalbare prijs gerea-
liseerd zouden kunnen worden.

Af en toe bespeur ik bij leden twijfel over de toe-
komstplannen inzake de nieuwe baan. Ik kan deze
leden geruststellen: de ogenschijnlijke stilte bete-
kent niet dat de plannen stilliggen. Sommige leden
hebben de indruk dat het gedeelte in de contributie
dat voor de nieuwe baan is bestemd wordt opge-
soupeerd. Niets is minder waar. Deze gelden worden
zorgvuldig gereserveerd en hiervan worden alleen
noodzakelijke kosten voor de ontwikkeling van de
nieuwe baan betaald. De rest staat veilig op een
spaarrekening. Indien, onverhoopt, de nieuwe baan
er niet komt, dan kunnen de leden er zeker van zijn,
dat de resterende gelden op een of andere wijze
geretourneerd worden.

Binnenkort gaat de handicapberekening via de
website lopen. Hiervoor wordt nieuwe functionaliteit
aan onze website toegevoegd. De scorekaarten
kunnen dan via de website ingevoerd worden,
waarna een automatische berekening van de nieuwe
handicap plaatsvindt. Ook zullen de nieuwe handi-
caps wekelijks automatisch aan de NGF worden
doorgegeven. Voor de wedstrijdcommissie worden
eveneens een aantal toepassingsmogelijkheden
toegevoegd. De laatste maanden van het jaar ge-
bruiken we om proef te draaien, zodat we in seizoen
2015 hiervan de vruchten kunnen plukken.
 
De golfclinic op 28 september jl. was een groot
succes. Mede gesteund door een ruimhartig zonne-
tje kwamen ruim 40 belangstellenden langs om te
proeven van golf. En Peader Lawlor weet samen met
onze begeleiders een leuke en uitnodigende sfeer
neer te zetten. De meesten waren erg enthousiast
over deze eerste kennismaking met onze sport.
Wij verwachten dat het virus bij een aantal van hen
al heeft postgevat en zij zich op korte termijn als lid
zullen aanmelden.

Begin oktober zijn 10 leerlingen van WereDi met
veel enthousiasme gestart met golflessen op dins-
dagmiddag.  We hopen dat al deze leerlingen in de
lente van 2015 kunnen opgaan voor hun handicap
54 en dat weer velen van hen de club van onze
jeugdleden komen versterken.
 
Ter gelegenheid van de 100e verjaardag van de NGF
en in haar opdracht is de film “Passie voor Golf”
gerealiseerd waarin verschillende aspecten van

het golf aan de orde komen. Deze film geeft een
mooi beeld van diverse aspecten van golf. Het be-
stuur wil met medewerking van de paviljoencom-
missie deze film in de komende maanden op een
avond in het clubhuis vertonen. Wij zullen u tijdig
via de e-mail op de hoogte stellen.

Wij hopen in de komende tijd
nog op fraai najaarsweer, om
onze favoriete sport ook in deze
korter wordende dagen, intens
te kunnen blijven beoefenen.
 
Ben Mondelaers
Voorzitter

 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

Alwako Installaties bv 
 

Dragonder 27 Valkenswaard Tel. 040-2040601 Alwako@alwako.nl 
Centrale verwarming Sanitairtechniek Luchtbehandeling Service & onderhoud 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

   Alwako Baderie bv 
 
Hazestraat  51 Valkenswaard Tel. 040-2048624 Baderie@alwako.nl 
Sanitair Tegels Electriciteit Luxe badkamers 
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Pim verlaat de VVMM commissie
Het is inmiddels wellicht bekend dat Pim Broos 
gestopt is als lid van de VVMM commissie.
Op vrijdag 19 september hebben we Pim voor zijn
vele verrichte werkzaamheden in het zonnetje gezet
en de foto's daarvan zijn op de VGC site te bezich-
tigen.

Zonder zelf nog te
spelen heeft Pim ja-
renlang het vrijdag-
middag golf - met
alles wat daarbij
kwam kijken - mede
georganiseerd.
Hij was de man, die
het hele cijferwerk van de wedstrijden verzorgde en
de resultaten publiceerde. Ook de inschrijving voor
bijzondere wedstrijden was in zijn handen en dat
deed hij minutieus en met veel inzet.
Hij construeerde de inschrijflijsten en scorekaarten
met alle noodzakelijke gegevens en ook het invullen
hiervan kon je met een gerust hart aan hem over-
laten.
Hij kon daar dagenlang uren mee bezig zijn en
natuurlijk glom hij van trots als hij daar de compli-
menten voor kreeg.

Voor al dat werk, de benodigde materialen en het
op en neer rijden van Eindhoven noord naar Val-
kenswaard (soms alleen om een inschrijf- of uitslag-
lijst op te hangen!) heeft hij nooit enige vergoeding
willen vragen; het was duidelijk zijn hobby!

De VVMM zal nog merken dat hij weg is!

Wij zijn hem veel dank verschuldigd en wij hopen,
dat we dit met een passend cadeau ook tot uiting

hebben kunnen bren-
gen.
 
Pim, nogmaals be-
dankt en het ga je
goed!

De VVMMcie

Golfregel-avond
Deze winter zal er bij voldoende belangstelling een
regelavond plaats vinden om uw parate kennis van
de golfregels te verhogen of op te halen.
De volgende onderwerpen worden uitvoerig
behandeld:
·         Bal onbespeelbaar.
·         Vaste obstakels, welke en hoe te ontwijken
·         Losse obstakels.
·         Bijzondere terreinomstandigheden.
·         Buiten de baan situaties.
·         Waterhindernissen frontaal en lateraal.
·         Verloren bal, hoe te handelen.
En natuurlijk alles wat gevraagd wordt.
Hoe en waar u zich kunt aanmelden wordt nog be-
kend gemaakt per e-mail of op bord in clubhuis.
 
Pierre Velter
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Interview nieuw lid
Nog niet eens "echt" lid, maar toch al in de
Teeshot: Lucie Somers
Tijdens de redactie-vergadering van de Teeshot was
de laatste keer afgesproken, dat ik een kersvers lid
zou interviewen. Dat zou Hein Heezemans zijn, maar
doordat de deadline eensklaps vervroegd werd en
ik Hein niet zo rap kon bereiken, zat ik even in de
moeilijkheden. Uitkomst werd geboden toen ik op
een zonovergoten terras tijden de openbare clinic
Lucie zag zitten. Zij had aan de clinic deelgenomen
en genoot van een lekker glaasje wijn.
 

Peter Maathuis, ook redactielid, zei toen tegen me:
“Waarom vraag je haar niet. Ze is nog oefenlid, maar
het gaat er toch om dat een nieuwkomer vertelt over
hoe hij of zij tegen onze club en het golfen aan kijkt”.
Zodoende kwam ik terecht bij Lucie Somers, inder-
daad, de echtgenote van Norbert Somers. Ze rea-
geerde eerst wat afwachtend, wat best begrijpelijk
was, maar stemde uiteindelijk toch toe in een inter-
view op voorwaarde dat er geen baby tussen zou
komen...
 
Lucie Somers dus, echtgenote van Norbert, moeder
van een zoon Jasper die in Amsterdam woont en
een dochter Carolien, die in Breda woont en één
zoontje heeft en de tweede op komst (die baby uit
de vorige alinea). Lucie is geboren in Eindhoven,
heeft in Dommelen gewoond en woont nu in de
nieuwbouwwijk in Valkenswaard Zuid. Ze ontmoet-
te Norbert in de kroeg (altijd een goed begin). In
mei waren ze 40 jaar getrouwd en dat hebben ze
met het hele gezin een week lang in de Provence
gevierd. Ze is onlangs gestopt met werken als re-
ceptioniste op Kempenhof. Op het moment van het
interview zit ze met haar gedachten eigenlijk meer
bij de aanstaande bevalling van dochter Carolien
dan bij de golfsport. Ze tennist nog steeds, alhoewel
alleen ’s winters in de Paal in Bergeijk. Hoezo dan
nu golfen?
 
Eigenlijk kun je zeggen, dat het een wonder is dat
ze al niet veel eerder bij onze club verscheen. Vijf
Jaar geleden deed ze een PIZ-cursus (Pensioen In
Zicht) en een onderdeel daarvan was 4 ochtenden
golftraining (doordat de begeleiding blijkbaar niet
al te best was, hield ze aan die ochtenden flink wat
pijn aan haar handen over als gevolg van een ver-

 
 
 
 
 
 
 
 

Privéles van
Jan Lamers
tijdens de

clinic op 28
september
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d’Oliveira mediterraans restaurant
Frans van Beststraat 11 
5554 EA  Valkenswaard

Telefoon: 040 - 20 21 226
info@restaurantdoliveira.nl
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keerde grip). Dit  jaar volgde ze op Gendersteijn een
clinic die door gebrek aan andere deelnemers uitliep
op 5 uur privéles, ze
heeft een goede
vriendin in Son die
helemaal golfgek is
en tot slot een echt-
genoot die eigenlijk
ook niets liever doet
dan golfen. Tel daar-
bij op dat ze een he-
leboel dames kent,
die bij ons lid zijn
plus een echtpaar
(Ton en Mariette van
Doorn) als overbu-
ren die ook al bij ons
golfen... Tja dan had
ze toch eigenlijk al-
lang lid bij ons moeten zijn.
Maar goed wij vergeven het haar. En waarom golf
en niet bijvoorbeeld ijshockey? Simpelweg omdat
ze een slimme meid is die op de toekomst is voor-
bereid: ze hoopt dat ze fysiek nog vele jaren voor-
uit te kunnen als golfster.
 
Ze heeft twee keer met andere leden van onze club
kennis gemaakt: tijdens de Nieuwjaars-borrel en
tijdens de “afterparty” op ons terras na de openba-
re clinic. Op mijn vraag of ze zich al een beetje thuis
voelde in ons milieu, antwoordde ze dat het geen
probleem was, omdat ze al veel dames kende. Bo-
vendien leek haar de sfeer erg plezierig en ontspan-
nen. Lucie houdt niet van stress: ik betwijfel of ze
ooit de stoute golfschoenen zou hebben aangetrok-
ken, als ze nog het oude GVB-examen zou moeten
afleggen. Ze had bij Norbert vroeger die toestand
gezien en geconcludeerd dat ze een dergelijke
spanning toch niet vrijwillig zou ondergaan. Maar
goed dat er nu het 9-stappenplan is!
 
Op mijn vraag of ze al een golfset had gekocht,

vertelde Lucie dat ze een
Wilson-set compleet met
tas had gekocht van die
bewuste vriendin uit Son.
Die had bij een wedstrijd
die set gewonnen en voor
een heel zacht prijsje aan
Lucie verkocht.
“IJzer of graphite”, vroeg
ik. “Weet ik niet, ik zal ze
even laten zien”, was het
antwoord. Toen kwam er
toch een prachtige grap-
hite-set tevoorschijn!
Schitterend!

 
Op 1 januari wordt Lucie lid van onze club. Ik hoop
dat ze nog vele jaren bij ons zal golfen, want het is
gewoon een leuk mens. Dat had Norbert indertijd
goed gezien!
 
Ben Thijssen

Govers Accountants/Adviseurs, Beemdstraat 25 5653 MA Eindhoven T: (040) 2 504 504 www.govers.nl

ACCOUNTANCY / ADMINISTRATIEVE DIENSTVERLENING / 

BELASTINGADVIES / BEDRIJFSKUNDIGE ADVISERING / CORPORATE FINANCE  / MEDIATION 

Vanaf de eerste slag is een golfer in beweging. Kansen benutten, 
anticiperen op tegenvallers. Die dynamiek maakt het spel zo leuk. 
Met ondernemen is het eigenlijk net zo. Alleen kan een birdie of 
een afzwaaier daar veel verdergaande gevolgen hebben. Dan is 
het prettig om een goede sparringpartner te hebben.

Govers Accountants/Adviseurs heeft met 125 accountants en 
fiscalisten een schat aan kennis en ervaring in huis. Voor adviezen 
die uw organisatie helpen zich verder te ontwikkelen. Dat is ons 
idee van succesvol samenwerken. Als dat ook uw idee is, moeten 
we misschien eens kennismaken. Belt u s.v.p. met Hugo Pluimakers: 
(040) 2 504 504.
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De vlaggenstok
Wat het meest opvalt aan een golfbaan als je die op
enige afstand passeert, zijn naast de fraai geschoren
grasmatten de her en der geplaatste vlaggenstok-
ken met daaraan de vaak fraai gekleurde maar soms
ook wat smoezelige vlaggetjes.
Alle golfers weten dat het doel van iedere hole uit-
eindelijk de vlaggenstok is, want daarop moet je je,
voordat je met je balletje op de green bent, blijven
richten. Probeer je wel op de vlag te richten die bij
de te spelen hole hoort, vaak met het nummer van
de hole, anders kom je jezelf tegen.
 
De vlaggenstok staat in de hole om de plaats van
de hole op de green aan te geven. Maar bij het
uitholen hoort hij er juist niet in te staan, want de
vlaggenstok zou de bal kunnen tegenhouden of in
de hole kunnen doen belanden.
 
Er staat straf op het raken van de vlaggenstok met
de bal als deze vanaf de green wordt gespeeld. Van
buiten de green gespeelde ballen mogen echter de
(onbewaakte) vlaggenstok wel raken. Maar goed
ook, anders zou het onmogelijk zijn een hole-in-one
te maken.
 
Het komt regelmatig voor dat de bal zó ver van de
hole ligt, dat de speler de plaats van de hole niet
goed kan zien als de vlaggenstok er niet in staat.
Dan kan de speler aan een van zijn tegenstanders
of een mede-competitor vragen om de vlaggenstok
te "bewaken". Dit houdt in dat de bewaker niet alleen
de plaats van de hole aangeeft, maar er tevens voor
zorgt dat de bal de vlag-
genstok niet zal raken als
de bal op de hole afrolt.
De bewaker kan een te-
genstander, een mede-
competitor, een caddie
van een van de spelers of
een marker zijn, maar
alleen dan, wanneer  de
speler hem of haar daar-
om uitdrukkelijk verzocht
heeft.
 
De bewaker moet zich niet
te dichtbij de vlaggenstok
opstellen, opzij van de
puttinglijn.
Achter de vlaggenstok alleen als hij anders op een
van de puttinglijnen zou staan.
Hij moet het wapperen van de vlag verhinderen door
de stok tegelijk met de vlag vast te houden.
Hij moet als de zon schijnt vermijden dat zijn
schaduw op de hole valt en bovendien moet hij erop
letten dat hij niet op een van de puttinglijnen gaat
staan van de overige spelers.
Ook moet hij ervoor zorgen dat noch hijzelf, noch
zijn gedragen uitrusting geraakt wordt door de bal
van de speler, zelfs als de speler van buiten de green
speelt.
 

Het bewaken van een vlaggenstok is dus beslist geen
sinecure. Echter, als er iets mis gaat, dat krijgt de
speler op wiens verzoek de stok werd bewaakt, de
straf en niet de bewaker.
Als bijvoorbeeld de bewaker een klemmende vlag-
genstok niet tijdig uit de hole kan krijgen en de bal
raakt de stok, dan krijgt de speler en niet de bewa-
ker de twee strafslagen.
Het bewaken van de vlaggenstok houdt altijd in dat
de stok uit de hole gehaald moet worden als de bal
richting hole rolt, onverschillig of de bal van buiten
of vanaf de green wordt gespeeld.
 
Als de bal redelijk dicht bij de hole ligt is het altijd
raadzaam de om de vlag niet te laten bewaken maar
de vlaggenstok eruit te halen en op de green te
leggen. Let er dan wel op dan dat de puttinglijn niet
wordt geraakt en er geen kans bestaat dat de bal
de vlaggenstok kan raken.
 
Wanneer een speler niet heeft verzocht de vlaggen-
stok te bewaken mag noch een tegenstander noch
een mede-competitor op eigen initiatief de vlaggen-
stok wegnemen of bewaken als de bal richting hole
rolt. Is de ongevraagde bewaker een tegenstander,
dan verliest hij daarmee de hole (matchplay); is
hij mede-competitor dan loopt hij twee strafslagen
op. De speler zelf krijgt dan geen straf.
Raakt zijn bal de vlaggenstok dan speelt hij de bal
zoals die is komen te liggen wanneer de bal van
buiten de green is gespeeld. Lag de gespeelde bal
op de green dan moet de speler opnieuw putten.
 
Het kan voorkomen dat de bal tegen de vlaggen-
stok komt te liggen terwijl deze nog in de hole staat.
De speler, of iemand in zijn opdracht mag dan de
vlaggenstok bewegen of wegnemen. Valt de bal dan
in de hole dan wordt de speler geacht de hole te
hebben uitgespeeld met zijn laatste slag. Valt de bal
niet in de hole maar werd hij wel bewogen, dan moet
hij op de rand van de hole wor-
den geplaatst zonder straf.
 
Vrij naar ‘wandeling door
golfregels’
 
Jos van Grootel
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DE  ZAAK
V�� R��

Eindhovenseweg 44 

5554 AC Valkenswaard

Tel: 040 2016090

Facebook.com/dezaakvanrob 

info@dezaakvanrob.nl

www.dezaakvanrob.nl

Deze top merken gewoon    
voor u in valkenswaard

DE ZAAK voor de 
modebewuste man

NU EEN JACKIE OF JFK
JAARABONNEMENT CADEAU

Actie geldig van 3 tot 23 september, bij besteding vanaf €199,- aan McGregor kleding

Verstand van 
Lekker Eten!

Hans Adriaans  keurslager
Dommelseweg 36a, Valkenswaard
Tel. 040-20 460 64
www.adriaans.keurslager.nl

Slagerij - Traiteur - Catering
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• A la carte serre restaurant • Grand Buffet & Live Cooking 

• Catering & Partyservice

OSAKA - exclusief Japans

PEKING GARDEN - Cantonees & Sichuanees

Patron Cuisinier Tokin

 

Markt 18, 5554 CC  Valkenswaard

Tel./fax: 040-201 52 48 • www.pekingosaka.nl

R E S T A U R A N T

Op bezoek bij...
Of eigenlijk: Pim Broos op bezoek bij mij
Toen ik Jos Coppen belde om hem te vragen mee
te werken aan een interview voor de Teeshot,
raadde hij mij aan om Pim Broos te benaderen.
“Want Pim heeft net afscheid van de VVMM genomen
(en ik ben al eens geïnterviewd)”. Goed idee!
 
Pims eerste reactie? “Eh...nou, daar ben ik helemaal
niet gelukkig mee. Als jij op bezoek komt, moet ik
hier eerst de rotzooi opruimen” “Pim, rommel bij
een ander vind ik prima...want die hoef ik niet op
te ruimen.” “Nee, maar ik wel,” concludeerde Pim.
Aangezien dit interview en het verschijnen van de
Teeshot op zeer korte termijn moest plaats vinden
(voordat Peter en ik naar Peru zouden vertrekken)
drong ik aan op een tijdstip de volgende dag. Dat
kon niet, want Pim ging jeu de boulen tijdens een
familiereünie. Voordat Pim verdere excuses kon
bedenken, stelde ik voor dat Pim dan bij mij zou
komen. Dat vond Pim een prima idee. (En nu moest
ik dus de zooi hier opruimen.)
 
Toen Pim met pensioen ging, raadde zijn toenmali-
ge baas, Jan Veltkamp, hem aan om golf te gaan
spelen. “Ik ging op voor GVB bij de Eindhovensche
en zakte de eerste keer. Ik sloeg de bal vanaf de
teebox van hole 1 op de green van hole 10 en ging
de mist in omdat ik door het bos weer richting hole
1 moest slaan”
Pim werd in het najaar van 1996 lid van de Valkens-
waardse Golfclub. Van meet af aan werd hij een van
de vele vrijwilligers die VGC rijk is. “Er zijn mensen
die geen 'nee' kunnen zeggen,” vertelt Pim als ik
hem vraag hoe het komt dat hij vrijwilliger werd en
zoveel heeft gedaan voor VGC.

Pim is niet voor niets lid van verdienste van VGC.

Hij heeft jarenlang de ledenadministratie gedaan.
Hij zat in de Teeshot commissie, in de organisatie
van Nobra, Varoso en VVMM waar hij, na circa 13
jaar, op recent afscheid nam.
 
Pim is de man die alle mogelijke scores bij hield.
“Sommigen vonden het te uitgebreid en vervelend
dat ze het niet in één oogopslag begrepen...Ze lazen
de bovenste regel niet,” zegt Pim met een knipoog.
Pim vindt het in dit kader belangrijk dat hij informa-
tie geeft. En dat betekent voor hem alle mogelijke
informatie, dus niet alleen wie nummer 1, 2, 3 en 4
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is geworden, maar ook hoeveel birdies, eagles en
holes-in-one zijn geslagen. Tot Pims taak behoorden
ook het opmaken van de scorekaarten voor spelen-
op-andere-baan en dames-vragen-heren. “Jos deelt
de flights in en dat doet hij geweldig. Want hij weet
wie hij bij wie kan indelen en wie bij wie matcht.
Een betere kun je niet hebben!”
 
Sinds 3 jaar golft Pim niet meer. “En iedereen denkt
dat het vanwege lichamelijke problemen was, dat
ik ophield. Maar ik vond het spel niet meer leuk,”
vertelt Pim. En dat is nu ook weer de reden waarom
hij het stokje overdraagt. “Ik zat elke vrijdagmiddag
van 1 tot 5 in mijn eentje in het clubhuis en als de
flights binnenkwamen, gingen ze gezellig bij elkaar
zitten en ik hoorde nergens bij. Bovendien was ik
daarna nog uren bezig om de scores op een rijtje te
krijgen. Nee, het was gewoon niet meer zo leuk.”
 
Rond 2000 was Ben Haanappel de ledenadministra-
tie moe. Pim nam die taak over en zette alles over
op de computer. “Toen waren er zo'n 200 leden.”.
Die ledenadministratie heeft Pim gedaan tot mijn
man Peter, het van hem overnam, in januari 2011.
 
Voor de Nobra werd Pim gevraagd om de coördina-
tie binnen VGC te doen. Binnen de kortste keren zat
Pim in het organisatieteam van de te spelen wed-
strijden. “Uit principe speel ik niet mee in een
wedstrijd als ik in de organisatie zit. Zo herinner ik
mij een wedstrijd in Groesbeek. Het was heel warm,
een graad of 37! En ik reed rond in een buggy met

Obresa | administratie & advies is een samenwerkende organisatie met administratiekantoren in o.a. Nuenen en Valkenswaard.
Door krachten te bundelen bereiken we méér. Samen staan we sterk.
Onze samenwerking gaat ver; wij willen uw bedrijf tot een succes maken. Net als u.

verbinden: dát is onze kracht

Obresa is graag uw partner op het gebied van: 
•	 financiële	administratie;
•	 bedrijfsorganisatorische	vraagstukken; 
•	 fiscale	aangelegenheden.	

Het	succes	van	krachtig	samenwerken	ervaren?	Bel:	06 - 128 403 11		of		mail:	pieter@obresa.nl voor	uw	regionale	contactpersoon.

Obresa B.V.	 www.	obresa.nl

aanhangwagen met allerlei hapjes en water voor de
spelers. Els van de Kerkhoff had de leiding over de
Nobra en er speelden ook clubs van ver buiten
Brabant mee. Ik heb de indruk dat de NGF de Nobra
in die jaren als concurrent zag. Maar goed, dat is
een ander verhaal. Voor mij is het een beetje
doodgebloed toen Els afscheid nam en de organisa-
tie overging naar de golfclub in Elst.”
 
Over Varoso vertelt Pim het volgende: “Piet de Bruijn
vroeg mij hem te helpen met de organisatie. Het
was eigenlijk opgezet zodat mensen die pas golf
speelden, ook eens een wedstrijd konden spelen op
een andere baan. Piet stapte overal naar binnen en
peuterde prijzen los. Ik was de chauffeur; we reden
overal naartoe. Soms schaamde ik me kapot, maar
Piet sleepte overal prijzen vandaan.” Qua organisa-
tie en verwenning gold Valkenswaard als de top.
Varoso marcheerde feilloos totdat er strubbelingen
met het bestuur ontstonden over het al of niet be-
talen van greenfee tijdens de Varoso-wedstrijden.
Vanwege deze perikelen namen Pim en Hilde en Wim
Rath afscheid van de organisatie van Varoso. Dus,
concludeer ik als ik dit schrijf, ik betaal waarschijn-
lijk ook greenfee op mijn eigen baan.
“Ja, ook op vriendinnendag betaal je greenfee voor
je vriendin.” En voor mezelf? Toch eens informe-
ren....
 
Hoe nauwkeurig Pim omgaat met informatie wordt
duidelijk als hij vertelt dat alle papieren met namen
en postcodes, zoals de scores van VVMM, niet zo-
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maar bij oud papier worden gezet. Nee, Pim, stopt
alles in de papiervernietiger, die hij speciaal daar-
voor heeft aangeschaft. Ik geef Pim de raad om het
bij ons aan de overkant te dumpen, waar al het
papier driemaal per dag samengeperst wordt in de
container.  "En wat gebeurt er dan mee?" wil Pim
uiteraard weten. "Dan wordt er opnieuw papier van
gemaakt!"
 
Pim meldde al bij zijn afscheid van de VVMM-com-
missie dat men hem niet meer zo vaak zou zien in

het clubhuis.
“Ik verveel mij nooit.
Ik ben van plan om
mijn honderden dvd's
en cd's te catalogise-
ren. Ik luister graag
naar klassieke mu-
ziek en heb altijd een
abonnement gehad
op concerten in het
Philips Muziekcen-
trum.
Verder spel ik de

krant elke dag en lees uitvoerig allerlei tijdschriften.
En ik ben oppasopa voor Floris op dinsdagmiddag
en regelmatig 's avonds als (dochter) Karin en
Robbert een avondje weg zijn.”
Pim is enorm geïnteresseerd in sport op tv. “Ik heb
deze zomer genoten van de diverse wereldkampi-
oenschappen hockey, voetbal, de Tour de France en
Wimbledon.”
 
Op mijn vraag of hij een andere sport gaat beoefe-
nen, vertelt Pim: “Ik fitness al jaren wekelijks bij
een fysiotherapeut. Ik ben de oudste van allemaal,
maar kan meekomen met mensen die veel jonger
zijn dan ik.”
 
Voor mij is Pim heel speciaal. Toen ik in 2004 lid
werd van de VGC nam Pim mij onder zijn hoede en
leerde mij een paar fijne kneepjes van een baan
lopen. Zoals tijdens het lopen naar de bal, onderweg
al bedenken welke stok ik zal gebruiken. En ook dat
ik mijn kar zodanig wegzet, of de vlag zodanig
wegleg, dat ik nooit mijn bal ertegenaan kan slaan.
Die laatste dingen leerde ik "the hard way", waarbij
Pim zonder blikken of blozen of enige consideratie
2 strafpunten op mijn score bijschreef. Ook wees
Pim mij erop, dat ik de vlag recht omhoog uit de
hole moet plukken en hem dan moet neerleggen in
plaats van hem te laten vallen.
Elke keer als ik mijn stok in mijn tas terug stop en
kordaat naar mijn bal loop, denk ik aan Pim. En ik
ben er van overtuigd, dat veel leden van onze
vereniging, net als ik, ook een speciale herinnering
aan Pim hebben!

Gea Bloemen
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Gaat dat zien!
Omdat André van Asten enkele weken geleden bij
de commissie van de VVMM kwam aanzetten met
een kaartje van een nieuwe golfbaan, waar we als
VVMM (of als loslopende leden) beslist naar toe
moesten gaan, ging ik eerst maar eens even kijken
op internet. De baan was: “Eykenduyn” in Helden.
(De eerlijkheid gebiedt me om te zeggen dat ik
meteen bij zo’n naam - met tweemaal een “y” - al
last krijg van proletarische uitslag en jeuk, dus
vergis je niet in de schrijfwijze bij het opzoeken op
internet!) Daar kreeg ik een aantal foto’s van de
baan te zien, zo erg mooi, dat ik dacht dat de foto-
graaf van een huismakelaar aan het werk was ge-
weest.
 
Mijn twijfel overwinnend boekte ik toch voor ons
viertallig vaste mannengroepje op maandagmor-
gen, inclusief eten achteraf. Door de tomtom gehol-
pen, kwam ik uit bij een zo mooi huis, dat op het
eerste gezicht meteen mijn achterdocht loeiend
toenam. Onterecht naar al snel bleek: een verbouwd
stulpje van een rijke notarisfamilie met heel vrien-
delijk personeel en een prettig aantal slagen voor
mijn handicap. Zittend op het terras in de zon ke-
ken we uit op een mooie tuin. Dat bleek hole 1 te
zijn, maar dat had ik toen nog niet door. Maar toen
ik op de afslagplaats voor deze hole stond zag ik pas
hoe wonderschoon deze was. Een plááátje, zo
verschrikkelijk mooi. Wat ik uiteraard ook nog niet
wist, was, dat de andere holes al even mooi waren.
Niet dat ik er ooit geweest ben, maar Augusta kan
niet mooier zijn, al hadden ze hier geen beroemd

bruggetje. Ik heb altijd gezegd dat ik Herkenbosch
achter Roermond de mooiste baan van Zuid-Neder-
land vond, maar dat moet ik nu corrigeren: Eyken-
duyn is nog mooier.
 
Geen kritiek? Natuurlijk wel, ik ben toch ook een
Nederlander! Allereerst: het is “maar” een 9-holes--
baan. De verschillende holes zijn erg smal. Dat bleek
enkel voor Ed geen probleem maar voor Flor en Henk
wel. (Uit principe spreek ik natuurlijk niet over
mezelf….) De scores waren dus om te huilen. De
voornaamste reden was, dat wij gewend zijn om
niet al te recht te slaan. Dat maakt deze baan beslist
niet gemakkelijk. Als je gaat spelen: neem dan in
het begin een vredelievende club, want voorzichtig-
heid is hier geboden. Dan zit ik meteen bij het
voornaamste minpunt van deze baan: de holes
liggen zó dicht bij elkaar dat overstekende ballen
regelmatig voorkomen. Je hoeft nog net geen helm
te dragen, maar oppassen is het parool! Dat blijkt
ook wel als je de local rules leest: voor liefst drie
van de negen geldt een voorschrift.
 
Samenvattend: een erg prachtige baan en verder:
zie de titel van dit stukje.

Ben Thijssen
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Apresto
fashion & lifestyle

Eindhovenseweg 12 Valkenswaard

Model: Encrier onyx
Incl. 180 ml Parfum

Soap Memories

Exclusief verkrijgbaar bij:

Exclusief bij Apresto Valkenswaard!

Lampe Berger zuivert
de lucht van onaangename
geuren zoals rook-, kook-

dierenluchtjes en verspreidt
dan desgewenst een
aangenaam parfum.

startersset
nu € 39.95 

shop 24 uur per dag
op www.apresto.nl

- 15 -



Jeugdopleiding groot succes
Golfopleiding Were Di - VGC 2013-2014
De opleiding startte met 21 leerlingen, 4 meisjes en
17 jongens, in de leeftijd van 12 tot 16 jaar. Een
leerling haakte af tijdens de cursus.
Een groep als deze is een uitdaging voor onze pro
Ger Jeurissen en de begeleiders. Immers, op deze
leeftijd is er een sterke ontwikkeling van een eigen
mening. Dus moest er met de nodige discipline les
worden gegeven... Er werden strakke regels afge-
sproken met de leerlingen en begeleiders.
 
Voordat de cursus van start kon gaan, moesten de
begeleiders zich eerst het stappenplan, zoals Ger
dat had ingedeeld, eigen maken. Dit heeft Ger
Jeurissen op uitstekende wijze gedaan in een zes-
tal lessen voor de begeleiders, waarin instructies en
lesmethoden per onderdeel van het golfspel werden
gepresenteerd. Ook werden de begeleiders door Ger
gewezen op de kleine persoonlijke foutjes die er in
de loop der tijd waren ingeslopen. Deze werden op
beeld heel duidelijk weergegeven, zodat alle bege-
leiders hun foutjes konden herstellen.
Dit waren gezellige bijscholingen die na afloop met
een drankje nog werden geanalyseerd.
 
Toen dat allemaal georganiseerd was, kon de oplei-
ding starten. De opleiding liep van september 2013
tot april 2014 en het (goede) weer heeft dit jaar
zeker een positieve bijdrage geleverd aan het resul-
taat.

Na enkele maanden oefenen op de techniek van het
golfspel werden diverse spelvormen uitgezet om het
niveau te testen. Deze test was ook voor de leerlin-
gen een eerste kennismaking met een wedstrijd
waarin ze punten per spel verzamelden en ze resul-
taat zagen van hun eigen vorderingen. Ook de
theorievragen waren in de spelvormen meegeno-
men.
Over de theorie van het golfspel werd een beetje
makkelijk gedacht: “dat doen we wel even”. Toen
bij het eerste examen maar 30% van de kandidaten
slaagde, gingen de leerlingen zich realiseren dat er
toch serieus geleerd moest gaan worden. Zonder
theorie geen praktijk examen. Met als resultaat
18 geslaagden en twee kandidaten die niet kwamen
opdagen. Van de 18 leerlingen die op zijn gegaan
voor praktijk zijn er 14 geslaagd en 4 gezakt..
 
De geslaagden:  Roos Scholte Albers, Max Bruin,
Stan de Brouwer, Dennis Rommers, Willem Rutten,
Jasper van Heertum, Koen Dekker, Matts Middel-
weerd, Puck Lemmens, Jarne Senders, Joep Win-
ters, David Rijckaert, Bas Engels en Steven Kooistra.
 
Namens de jeugdcommissie wil ik iedereen, waar-
onder uiteraard sponsor Golfplaza, bedanken voor 
hun bijdrage aan dit resultaat. We hopen in
2014-2015 weer van jullie kennis en inzet gebruik
te kunnen maken!
 
Jan Verhees
Voorzitter jeugdcommissie

De Kia cee’d
Tijdelijk v.a.  17.495,-

U rijdt al een Kia cee’d Sportswagon v.a.  18.495,-

De Kia cee’d is een opvallende mix van spraakmakend design, ultiem comfort en praktisch gebruiksgemak. Prettig ruim, zuinig en gebouwd volgens de strengste veiligheidseisen. 
En op de gehele cee’d familie krijgt u bovendien tijdelijk  1.500,- extra inruil. Zo rijdt u al een Kia cee’d vanaf  17.495,-. Ervaar de Kia cee’d zelf bij uw Kia-dealer en vraag uw 
verkoper naar de voorwaarden of kijk op Kia.com. 

De Kia cee’d: nu met  1.500,- inruilvoordeel.

Gem. brandstofverbruik: 3,5 – 6,3 l/100km, 28,6 – 15,9 km/l. CO2-uitstoot: 97 – 141 g/km.
Actievoorwaarden: De  1.500,- extra inruilactie is geldig voor het actuele modelprogramma van de Kia cee’d 5-deurs, pro_cee’d en Sportswagon met uiterste aankoopdatum en datum kentekenaanvraag van 06-01-2014 en uiterste 
registratiedatum van 31-03-2014. Deze actie geldt, tenzij anders vermeld, niet i.c.m. andere acties en zolang de voorraad strekt. De genoemde vanaf verkoopprijs is, tenzij anders vermeld, incl.  1.500,- inruilvoordeel, BTW/BPM, excl. 
metallic lak, kosten rijklaarmaken, afleverpakket, brandstof, leges, recyclingbijdrage en de optionele lakbescherming. Getoond model kan afwijken van de beschreven uitvoering. Wijzigingen en drukfouten voorbehouden.

AUTOBEDRIJF WINTERS B.V. 
DRAGONDER 18, 5554 GM VALKENSWAARD, 
TEL.: 040 - 20 45 678, WWW.KIA-VALKENSWAARD.NL
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Bedankt sponsor Golfplaza!
Voor de opleiding van de Were Di jeugd is veel
materiaal nodig. Wij als VGC hebben al een aardig
aantal clubs in ons bezit, maar er was meer nodig.
Een van de jeugdvrijwilligers, André van Asten, is
de boer op geweest en heeft GOLFPLAZA aan de
Geldropseweg in Eindhoven, warm kunnen maken
voor sponsoring van wat materiaal voor onze
jeugdopleiding.
GOLFPLAZA heeft voor elk jeugdlid in opleiding een
rugzakje, een doosje golfballen, een pitchvork, een
zakje met tees, een marker en een potloodje ge-
schonken. Zij hebben onze jeugdopleiding ook nog
voorzien van wat prijzen voor de 3 à 4 wedstrijden,
die ook in het leerproces zijn opgenomen voor de
aanloop naar “Clubpasje 54“.
Voor al deze sponsoring gaat onze hartelijke dank
uit naar GOLFPLAZA!

We bedanken ook alle vrijwilligers voor hun inzet en
speciaal Kees van der Heijden voor de coördinatie
van alle lessen.
 
Jan Verhees
Voorzitter jeugdcommissie

Watwasser
Crosscountry: Wat een leuke wedstrijd is dat toch!!
Elke keer weer weet Toon Wijnen een geweldig
parcours uit te zetten en denkt menig golfer bij onze
club dat hij wel een bal over hoge bomen kan slaan.
Als dat niet lukt, is dat een bron van werkelijk on-
gegeneerde lol bij de medespelers en zie je zo’n
golfer verbeten het nog eens proberen en nog eens
en nog eens. Lachen hoor!! Dat de kans op een
gesneuveld ruitje bij de Vets bestaat, mag de pret
niet drukken. Sommige golfers komen dan binnen
met onwaarschijnlijk lage scores (Jos Coppen) en
dat vervult dan uw correspondent (Ben Thijssen)
met een gevoel van ongeloof dat hij niet voor mo-
gelijk gehouden had. Maar mijn revanche komt nog,
Jos!! ( al weet ik niet of het deze eeuw nog lukt).
 
Ik wil echt geen zedenmeester zijn maar het moet
me toch van het hart: ik vind dat onze wedstrijd-
commissie onder leiding van Marrie van Dam wel
wat, neen, heel wat meer respect verdient dan ik
de laatste tijd hoor. Er zijn enkele mensen die steeds
kritiek hebben op hun werkzaamheden en - nu komt
het - dat doen op een manier die naar mijn mening
niet correct is tegenover een welwillende vrijwilliger.
Dat zoiets er toe leidt dat iemand als Jos
Baudewijns besluit er de brui aan te geven, vind
ik heel erg. Hij heeft dat beslist niet verdiend!
 

DDD op dinsdag 12 augustus: een heus noodweer
breekt los, de dames komen ijlings binnen en een
van de laatsten die binnenkomen is Nolly van
Santvoort. Door en door nat, kletskliedernat!
Vraagt een toevallig aanwezige man: “Ben je erg
nat”? Haar antwoord kwam als een pistoolschot:
“Nee, ik zweet!”
 
Enkele dagen later zit ik in de zon op het terras en
kijk naar de daar opgehangen klok boven de
deur. Ik zie de secondewijzer tot mijn verrassing
steeds bewegen. Het is voor mij de eerste keer dat
ik dat zie. Hij blijft weliswaar niet vooruitgaan, maar
de beweging is onmiskenbaar. Het brengt mij tot de
volgende vraag: die klok doet zijn best maar kan
het blijkbaar al jaren niet, dus zou het niet voor de
hand liggen om een nieuwe klok te kopen? Misschien
kan onze penningmeester Adriaan Staals nog er-
gens een kleine reserve vinden???
 
22 augustus: het is nog steeds vakantie voor de
jeugd en op de vrijdagmiddag komt daar opeens
ons jeugdlid Teun Jacobs binnen. Dat mag (en wat
mij betreft mag dat vaker). En wat doet Caesar
Teun? Veni, vidi vici! Hij kwam, zag en overwon! Ik
ben geen held in allerlei statistieken, maar ik weet
zeker dat in de geschiedenis van onze VVMM hij
beslist de jongste overwinnaar op de Vrijdagmiddag
is. Opa Ton van Roon glom van trots en dat was
volkomen terecht. Mooi dat zo’n jongen het lef heeft
om het op te nemen tegen dat stelletje (tamelijk)
oude knarren!!
Over oude knarren gesproken: het volgende is echt
gebeurd en veelzeggend. Op dezelfde vrijdagmid-
dag komt Piet van Gelderen naar mij toe met een
vraag die ik beslist niet verwacht had, maar die in
dat gezelschap eigenlijk best te verwachten was.
Piet vroeg me namelijk :”Ben, heb jij reservebatte-
rijtjes voor mijn gehoorapparaat?....”
 
Wat hebben we toch een prachtig weer dit jaar. Jan
Veltkamp zuchtte gelukzalig na een wedstrijd: ”
alleen al voor dit heerlijke biertje kom je naar de
vrijdagmiddag”. Nou, hij had meer redenen om ui-
terst vergenoegd te zijn: in een flight van Jan
Veltkamp, Okki Boullart, Ad van Mierlo, Martin
Postma en ondergetekende vielen liefst drie
prijzen: de eerste prijs voor Ad, de tweede voor Okki
en als flight haalden we ook nog het kaasplankje
binnen!!! Het is niet bij één biertje gebleven.
 
Wat ik maar niet kan verklaren is dat het aantal
inschrijvingen voor allerlei wedstrijden steeds te-
rugloopt. Ik kan geen redenen verzinnen, maar het
is onmiskenbaar. Het lijkt me een goed idee als de
wedstrijdcommissie onder leiding van Marrie van
Dam eens onderzoekt wat de mogelijke oorzaak kan
zijn. Teruglopende deelname aan wedstrijden bete-
kent ook een geringere onderlinge bekendheid met
elkaar en dat is niet goed bij onze (nog steeds) erg
gezellige club.
De zomercompetitie was een duidelijke uitzondering
op het bovenstaande. En hadden wij als team de
vorige keer onder leiding van onze voortreffelijke
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captain Hans de Natris de poedelprijs behaald
(“prijs is prijs” zeg ik altijd maar), dit keer hadden
we ons duidelijk verbeterd: we waren 10e van 12
flights! Ik heb berekend dat – wanneer deze onstuit-
bare opmars de kans krijgt - wij zomer 2018 de
eerste prijs gaan behalen. Hans Raaijmakers en
consorten: maak de borst maar nat!!
 
Pim Broos heeft de VVMM-commissie verlaten. Ik
was wel eens vertwijfeld als hij een (in mijn ogen) 
eenvoudige uitslag zo uitgebreid wist weer te geven,
dat ik de kluts kwijt raakte. Maar ontegenzeglijk
heeft hij ten koste van veel vrije tijd enorm goed
werk gedaan, waarvoor hij onze dank verdient.
 
Op maandag 22 september was de jaarlijkse spon-
sordag. Het bestuur zegt dan met een drankje, een
hapje en een spelletje golf "dankuwel" tegen de
bedrijven die ons steunen met een advertentie in
de Teeshot, een bord bij de afslagplaats of anders-
zins. De organisatie was weer uitstekend, net als
het weer, met dank aan Mieke Kerkhofs en Ria
Beekx en, niet te vergeten, onze onvermoeibare
Gerrie van Asten.
 
Zondag 28 september had ons bestuur een open-
bare clinic op de rooster gezet en het geheel was
ronduit hartverwarmend (en daar hielp het krachti-

ge najaarszonnetje ook bij). Niet geheel een
vreemdeling in Jerusalem zijnde, trof ik in vergelij-
king met vorige edities erg veel mensen die aan de
kennismaking met de golfsport de voorkeur gaven
boven op  tv gapen naar de Rydercup of gapen naar
oude Amerikaanse sleeën van auto’s op onze markt.
Of je nu keek op de drivingrange, de pitchgreen, de
puttinggreen of hole 9: overal zag je véél mensen.
Wat me ook opviel dat de organisatie klonk als een
klok en dat de sfeer buitengewoon goed was. Hulde
aan de organisatie van deze clinic onder leiding van
Gerrie van Asten en Piet Janse: klassewerk!
 
Ik zag foto’s van de Varoso-wedstrijden en het viel
me weer op dat andere teams verschijnen in keuri-
ge clubtenues. Ik heb hierover al eens eerder een
opmerking gemaakt, maar onder het motto: “de
druppel holt de hardste steen niet door geweld maar
door dikwijls te vallen”: kan onze gewaardeerde
PR-commissie onder leiding van Ria Beekx en
Mieke Kerkhofs niet eens met wat mooie clubte-
nues komen?
 
En nu maar hopen dat het oliebollenfestijn dit jaar
doorgang kan vinden: na het prachtige weer van dit
jaar weet ik niet zeker meer of sneeuw wit is, zó ver
ligt dat uit mijn geheugen. Kan trouwens ook door
iets anders komen. Men hoeft me dat niet uit te
leggen.
 
Groeten
Ben Thijssen
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Sponsors in het zonnetje
Het is een goede gewoonte van de VGC om een keer
per jaar, bij voorkeur op een mooie zonnige maan-
dagmiddag zoals 22 september jl., onze sponsors
te fêteren als dank voor hun steun aan de club.
Deze middag wordt georganiseerd door onze spon-

sorcommissie, Ria Beekx
en Mieke Kerhofs, bijge-
staan door Gerrie van
Asten.
Namens het bestuur
waren Hilde Rath, Louis
Verlinden en voorzitter

Ben Mondelaers aanwezig.
 
Na de ontvangst met een broodje en een kopje
koffie werd het programma toegelicht.
 
Vervolgens lie-
pen de spon-
sors, bege-
leid door een
of twee van
onze leden
hun ronde.
En in veel
gevallen werd
er niet on-
verdienstelijk gespeeld. De winnaar bij de heren,
Dennis Velings, scoorde maar liefst 43 stableford--
punten.
 
Onder het genot van een drankje en een hapje werd
vervolgens de prijsuitreiking afgewacht. En daarna
(en eventueel nog een drankje en een hapje) ging
een ieder voldaan huiswaarts. Het was weer ouder-
wets gezellig!

Nieuwe marshals
U bent ze wellicht al tegen gekomen, twee nieuwe
marshals.

 
Het zijn
Frans de Kinderen
en
Huub Rutten.

 
Met ingang van augus-
tus lopen zij hun ronden.
 
Zij hebben de plaats ingenomen van de twee ver-
trokken dames Toos Linsen en An François, waarvan
wij op passende en prettige wijze afscheid hebben
genomen onder uitvoerige dankzegging! Ook ons
VGC-Bestuur heeft de waardering uitgesproken en
onze ijverige secretaris was reeds op zoek gegaan
naar vervangers. Die vond zij in de bovengenoemde
heren.
 
Het Marshalteam had vorig najaar al Peter van
Dooremalen en Piet Lavrijssen mogen verwelko-
men en naast deze vier kunt u regelmatig de ande-
re marshals tegen het lijf lopen. Dat zijn Marrie van
Dam, Frits de Vries, Gerard van Duivenboden,
John den Aantrekker en Jan Veltkamp.
 
De Marshals zijn niet alleen dagelijks op de baan
aanwezig, maar geven desgevraagd ook ondersteu-
ning bij evenementen zoals de Open Dag, bepaalde
Jeugdwedstrijden, Clinics en dergelijke. Ook het
lopen van de Begeleidingsronde voor nieuwe leden
en baanpermissieleden is een taak van de Marshals.
 
Maar … in feite is ieder lid een marshal en dus
aarzel niet om een ander aan te spreken als er iets
fout dreigt te gaan: geen foto-badge aan de tas,
zonder pitch fork de green betreden, pitch marks
vergeten te repareren... Doe dat altijd vragender-
wijs: “Waarom doe je dat zo?” en niet met het be-
kende Hollandse Vingertje: “Hé sukkel, dat moet je
niet doen!”, want dan heb je zo de poppen aan het
dansen!
 
Hou het leuk op de baan en zie de Marshal niet als
een politieagent maar als een welwillende vrijwilliger
die het beste voor heeft met de baan en alle spelers!
 
Veel golfplezier,
 
Jan Veltkamp
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Greenfee-kaarten
Uitsluitend en alleen invullen door leden
Het lijkt nog steeds niet algemeen bekend te zijn
dat het introduceren van een greenfeeër voor het
VGC-lid een aantal verantwoordelijkheden met
zich meebrengt. Overtuig u ervan dat de introdu-
cee een NGF-registratie heeft, anders zijn we niet
verzekerd bij eventuele schade. In het clubhuis
aangekomen, vult u de greenfee-lijst in de gele
map, de greenfee-taskaart en de greenfee-incas-
so-machtiging correct in. En uiteraard waarborgt
u te allen tijden de veiligheid van uw introducee
en anderen op het sportpark.
 
De greenfee wordt bij u (het VGC-lid) geïncas-
seerd. Als het de bedoeling is dat uw introducee
de greenfee betaalt, dient u dat zelf onderling te
regelen.
 

Het invullen van bovenstaande kaart blijkt nog
steeds een enorme opgave voor sommigen. Ik
ontvang nog regelmatig kaarten zonder enige
naam of NGF-nummer, kaarten ingevuld door de
introduce(e), kaarten met de naam van een VG-
C-lid en het rekeningnummer van iemand anders,
kaarten zonder bedrag, zonder datum, zonder
handtekening, zonder rekeningnummer, ...
 
Recent voorgekomen: drie kaarten binnen één
maand van dezelfde persoon met tweemaal IBAN
NL32 ABNA 06475 41644 en de derde keer NL10
ABNA 06875 41644. Inderdaad, één cijfer verschil
in het rekeningnummer en een heel ander con-
trolegetal. Dat kan geen verschrijving zijn, toch?
Ik kan de IBANs hier rustig tonen, want ze zijn
beide incorrect (en bovendien niet van een lid).

Maar u kunt zich voorstellen dat met het uitzoeken
van wie het begeleidende VGC-lid was en het
opvragen van een juist rekeningnummer een
hoop tijd wordt verspild. Mijn tijd, die ik graag
nuttiger (al dan niet voor de VGC) gebruik.
 
Met "incasso-machtigingen" zoals hiervoor aan-
geduid, kan ik de bank niet overtuigen dat wij als
vereniging iets te incasseren hebben. Al helemaal
niet als ik geen volledige naam en adres bij het
IBAN heb... En ik heb er geen behoefte aan om
alle introducees met naam, volledig adres en IBAN
in ons ledenbestand te moeten invoeren. Ook al
gezien het feit dat het voor velen al een enorme
uitdaging blijkt om slechts een paar velden correct
in te vullen.
Van de leden heb ik correcte adresgegevens en
IBAN en daarom is vorig jaar besloten alleen
leden een greenfee-incasso te laten invullen. Als
het invullen te wensen overlaat, is de incasso in
elk geval nog uitvoerbaar zonder uren puzzelen
en krijgt de vereniging het geld waar zij recht op
heeft. En de vereniging, dat zijn wij, met z'n allen!
 
Wij vragen uw naam of uw NGF-nr èn uw adres
in de vorm van postcode / huisnummer. Wij
hebben bij mijn weten geen leden die hun naam
en hun adres niet meer weten, dus dit moet voor
iedereen in te vullen zijn. Het adres is ter contro-
le, omdat sommige namen meer dan eens voor-
komen in het ledenbestand. Bovendien heb ik dan
een paar kronkels waarvan ik redelijkerwijs kan
bepalen welk cijfer ze voorstellen. Dat helpt me
dan weer bij het analyseren van het spijkerschrift
dat ik soms aantref in het IBAN-veld.
 
Het IBAN is handig, maar ik heb meer aan een
goed leesbaar rekeningnummer dan een onlees-
baar IBAN.
 
Als u geen bedrag invult, doe ik het. Dan wordt
het € 12,- voor een "greenfee-baan". Als u geen
datum invult, dan gok ik aan de hand van de
andere greenfee-kaarten wanneer u ongeveer
bent geweest. Als u het IBAN-veld leeg laat, vul
ik het nummer in dat u het meest recent gebruik-
te om iets aan de VGC te betalen.
 
Het kan zijn, dat u in dit stukje hier en daar wat
frustratie en/of sarcasme proeft. Dat heeft u dan
goed aangevoeld. Als u zich herkent in het voor-
gaande, beter uw leven! Maar tot de 90% van de
leden die een correct ingevulde lijst en kaart
achterlaten, zeg ik: bedankt voor een snel en
gemakkelijk te verwerken kaart! Ik probeer
de verwerking zo snel mogelijk te laten verlopen,
want pas als alle greenfee-kaarten zijn ingevoerd
(en dat zijn er maandelijks 10 tot 20), kan ik de
incasso-procedure starten. En totdat die proce-
dure is afgerond, staan de reeds ingevoerde
greenfee-begeleiders als wanbetaler in het sys-
teem: zij hebben een greenfee-abonnement op
hun naam staan, waarvoor de contributie (nog)

- 20 -



niet is betaald. Dan werkt hun clubkaart niet en
dan bellen ze mij wat er aan de hand is en dan
duurt het invoeren van de kaarten nog langer...
Ik heb in de ledenadministratie een simpel pro-
gramaatje ingebouwd waarmee ik heel snel kan
werken: lidnummer en datum invoeren is vol-
doende om het greenfee-abonnement netjes in
de database te registreren. En zo kan de incas-
so-procedure binnen 10 minuten rond zijn -
prettig voor iedereen.
 
P.S. Recent bereikte mij een suggestie om de
greenfee-kaarten af te schaffen en via de websi-
te vouchers aan te maken voor de greenfee (zo
ongeveer als GReenFree). Daar ga ik eens goed
over nadenken! Wordt vervolgd.

Succesvolle Golf Clinic
In augustus werd mij gevraagd of ik een clinic wilde
organiseren bij de Valkenswaardse Golfclub.
Dat werk vind ik leuk en passend bij mij als persoon.
Na wat denkwerk vond ik dat Piet Janse hiervoor de
passende persoon was/is
om alles samen op poten
te zetten.
 
Na wat  brainstormen
waren wij in grote lijnen
er uit.
Ieder van ons nam wat
taken voor zijn rekening
en met wat administratie-
ve ondersteuning van
Dammie Janssen was
alles in korte tijd rond.
Wanneer alles geregeld is,
ben je van 3 factoren af-
hankelijk, 1) wordt door
de vrijwilligers van de club
datgene zo ingevuld zoals jij dat in je hoofd hebt
zitten, 2) werkt die dag het weer ook mee en
vooral 3) willen geïnteresseerden die dag ook
komen.
 
In grote lijnen werden de taken van de vrijwilligers
perfect ingevuld, het vertrouwen hierin groeide met
het uur en wij zijn dan ook heel trots op deze
mensen.
 
Het weer was ook perfect voor een activiteit buiten,
droog en zonnig, prima voor de clinic en daarna op
het terras kijken naar andere deelnemers en con-
stateren dat golf toch niet altijd zo makkelijk is.

En já, er wilden heel wat mensen komen, 38 deel-
nemers, 4 mensen die een kijkje kwamen nemen in
het clubhuis en een aardig aantal leden die hun
belangstelling wilden tonen.
 

Ruim voor aanvang van de clinic was Frits de Vries
al bezig om bij de ingangen van en op het sportpark
de bordjes op te hangen waardoor je het clubhuis
makkelijker kon vinden.
 
We zouden om 13.30 uur de deuren openzetten,
MAAR om 13.15 uur stond er al een rijtje gasten aan
de inschrijftafel, die werd bemand door Ria Verber-
ne en Gemma Weenink. Nolly van Santvoort deelde
de groepjes in en heeft later ook nog een groepje
begeleid i.v.m. het grote aantal geïnteresseerden.
 

Ledenadministratie
Wegens vakantie zullen uw e-mails aan ledenad-
mi@valkenswaardsegolfclub.nl in oktober wat
later worden beantwoord dan u bent gewend (en
ook wordt de telefoon niet opgenomen).
 
Voor dringende zaken (die
niet tot begin november kun-
nen wachten) kunt u zich
wenden tot het secretariaat
(040 - 201 6791).
 
Peter Maathuis
Ledenadministrateur

Eindhovenseweg 115
5552 AA Valkenswaard
te l .  040 76 76 295
restaurant@vidapura.nl
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Het eerste uur liep het storm zodat Piet Janse buiten
aardig moest gaan improviseren om de doorstro-
ming te bevorderen. Piet heeft dit in alle nuchterheid
opgelost en daarna ook nog alle vrijwilligers voorzien
van een broodje knakworst en drinken.
 

De deelnemers aan de clinic werden begeleid door
Dox Coppen, Mariëtte van Doorn, Toos Linsen, Hilde
Rath en Adriaan Staals. Zij leidden elk een groepje
van ongeveer 6 personen via de lockerruimte naar
de driving range waar Peadar Lawlor (die deze dag
jarig bleek te zijn en later op het terras spontaan
werd toegezongen) de techniek uitlegde en de lange
slagen werden geoefend met ondersteuning van Piet
Wijnen.
 

Daarna naar de putting green waar André van Asten
met ondersteuning
van Ton Middel een
heel leuk putting
parcours had uitge-
zet, dat door de deel-
nemers als een leuk
spelletje werd ge-
zien.

Toen kwam het approachen en chippen aan de beurt,
onder leiding van Toon
Wijnen en Dion van Weeg-
berg. Het viel niet mee om
dat kleine balletje zo dicht
mogelijk bij het putje te
leggen maar Toon en Dion
vertoonden maar al te
graag hun kunsten hierin.
Daarna naar hole 9 waar,
onder leiding van Jan La-
mers, de deelnemers alles
wat zij geleerd hadden,
konden toepassen in het
spel! Jan had het druk

maar genoot zichtbaar.
 
 
Op het terras werd onder het genot van een hapje
en drankje, verzorgd door Ans en Frans Schraven
en Peter Sanders, nagepraat. Mien Flik zorgde

hierbij voor het thuisgevoel.

Onder de deelnemers werd twee maal een golfles
verloot. De trekking van de winnaars werd door
Peadar Lawlor verricht.

Peadar Lawlor en Jan Lamers gaven vervolgens een
demonstratie van het golfspel door twee fictieve
holes te spelen, afslaan achter de green van hole 9

naar de green van hole 1
en omgekeerd, dit alles
onder groot applaus van
de bezoekers, het was een
beetje KLM Open op de
Valkenswaardse Golfclub!
 
Peter Maathuis heeft alles
op foto’s vastgelegd. Die
zijn op de website te be-
kijken.

We kunnen spreken van
een zeer geslaagde clinic
en de hoop uitspreken dat
enkele deelnemers zich

zullen aanmelden als nieuw lid.

Ik wil iedereen die mij geholpen heeft bij deze clinic
en in het bijzonder Piet Janse hartelijk bedanken
voor hun medewerking!
 
Gerrie van Asten-Velter

[Bij het ter perse gaan van dit
blad was de eerste clinic-deel-
nemer, die zich heeft aange-
meld als lid, geregistreerd. Van
harte welkom Peter Leenders!]
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Retouradres indien onbestelbaar: Postbus 916, 5550 AX Valkenswaard


